
 

 

                           Ljubljana,  26. 8. 2024 
 

ZAPISNIK 
 
12. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v 
ponedeljek 26. 8. 2024 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 
Ljubljana od 19:00 do 21:00 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Gašper Krivec, Matic Ivančič, Patrik Riboli in  
Odsotni:  Ivan Koncut in Maja Pohar Perme 
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl (sekretar) in Maja Kersnik 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Dogovori o delu s sodelavci BZS, pogodbe in delovna mesta (D. Bajuk, M. Šrekl) 

4. Predlog koledarja za sezono 2024/25 (M. Ivančič) 

5. Skupščina, predlog sprememb statuta (M. Šrekl) 

6. Predlog sodniške komisije  (P. Riboli) 

7. Prošnja za sofinanciranje M. Koroše (G. Krivec) 

8. Razno 
 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

D. Bajuk je predstavil sklepe pretekle seje. Novih članov z B licenco od zadnje seje ni bilo, nove  
člane so bo začelo pridobivati z novo tekmovalno sezono. Spremembe statuta so bile 
pripravljene in pred sejo posredovane članom UO. Pogodba za Denisa je pripravljena in se bo v 
prihodnjih dneh predstavila Denisa. P. Riboli je povedal, da se še pogovarja o možnostih 
prenove informacijskega sistema.  
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje. 
 
Sklep št. 2: 
UO je potrdil spremembe statuta, ki se posredujejo klubom pred samo skupščino. 
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Sklep št. 3: 
Člani UO so sprejeli predlog pogodbe za Denisa Peshehkonova. Pogoji dela se bodo Denisu 
predstavili v naslednjih dneh. 
 

2. Realizacija finančnega plana in odprti razpisi (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje, prejeta so bila prva sredstva iz strani MGTŠ, 
ter trije obroki iz strani Fundacije za šport. BZS je poravnala vse obveznosti za nazaj. 

 

3. Dogovori o delu s sodelavci BZS (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je predstavil predlog, da se trenutnega sekretarja Matevža Šrekla zamenja na mestu 
sekretarja. Mesto sekretarja naj bi prevzel Matic Ivančič, Matevž Šrekl pa naj bi na Zvezi 
opravljal delo koordinatorja trenerjev.  

 

Sklep št. 4: 

Člani UO so sprejeli, da se zamenjava opravi in se do prihodnje seje pripravi natančen opis 
delovnih nalog za sekretarja kot za koordinatorja trenerjev.  

 

4. Predlog koledarja za sezono 2024/25 (M. Ivančič) 

Matic Ivančič je predstavil predlog razdelitve turnirjev. Klubi so bili že obveščeni o tekmovanjih, 
ki so jim bila dodeljena, pritožb ni bilo. 

 

Sklep št. 5: 

Člani UO so potrdili koledar za sezono 2024/25 in razdelitev turnirjev za sezono. 

 

5. Skupščina, predlog sprememb statuta (M. Šrekl) 

Je bilo predstavljeno pri 1. točki. 

 

6. Predlog sodniške komisije  (P. Riboli) 

P. Riboli je ponovno predstavil možnost uvedbe spremembe pri sodnikih na tekmovanjih. 
Namesto vrhovnega sodnika bi bil na turnirju samo domači sodnik. Člani so predlagali, da se 
razmisli o uvedbi delegatov in izobraževanju le-teh. 

 

Sklep št. 6: 

Člani UO nalagajo sodniški komisiji, da pripravi predlog možnosti uvedbe delegatov in predlog 
sistema izobraževanja za delegate. 
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7. Prošnja za sofinanciranje M. Koroše (G. Krivec) 
G. Krivec je predstavil prošnjo Marka Koroša glede sofinanciranja. 

 

Sklep št. 7: 

Člani so po razpravi sprejeli, da se G. Krivec sestane z Markom Korošo, da lahko sam natančno 
predstavi svoje plane in cilje v naslednji sezoni. Na podlagi tega se bo UO odločil o možnosti 
sofinanciranja. 

 

8. Razno 
8.1. Posvetovalna anketa 

P. Riboli je predstavil rezultate posvetovalne ankete. Mnenja so bila različna, klubi so izpostavili 
tako pluse kot minuse. 

 

Sklep št. 8: 

UO je sprejel, da se tekmovalna sezono pusti vezano na šolsko leto, bo pa UO sprejel 

 
8.2. Ballpool 
Sekretar je predstavil predlog dopisa za Ballpool za sezono 2024/25. Glede na pogodbo z Li 
Ningom se predlaga nižja kvota žog za posameznega člana Ballpoola.  
 
Sklep št. 9: 
UO je sprejel, da se v razpis navede, da posamezen član Ballpoola prispeva po 60 škatel v 
primeru da so 3 ali manj članov, oz. 50 škatel v primeru da so 4 ali več članov.   
 
8.3. Finančna pomoč klubom 
Glede na to, da je finančno stanje Zveze boljše so člani predlagali, da se ponovno uvede 
program pomoči klubom.  
 
Sklep št. 10: 
UO nalaga M. Šreklu in M. Ivančiču, da do skupščine pripravita predlog programa pomoči 
klubom. 
 
Zapisal:            Dejan Bajuk,   
Matevž Šrekl, sekretar BZS                    predsednik BZS  


